
Dagsorden og referat Dato: 20-08-2024 Tid: 17.00 Sted: Ribe Fritidscenter, Mødelokale 1

Emne: Bestyrelsesmøde Deltagere:
Thomas, Knud, Henrik, Peter og Søren.

Punkt Emne Referat
(Input, konklusioner og beslutninger)

1 Klubtøj Søren informerede om, at der var underskrevet kontrakt med Sponsorworld (SW) omkring gratis spilletøj (T-shirt
og shorts) Der er krav om, at dette skal benyttes som den primære spilletrøje vej turneringer og stævner, lige
som den skal bæres ved præmieoverrækkelser og officielle fotos. Der er lavet en treårig aftale, med fornyelse af
spillertrøjen og shortsene hvert år, altså tre sæt i aftalens løbetid.

Vi skal sammen med SW lave et design. Den vil blive lys blå og med omridset af Domkirken, som også er i
vores logo, og evt. noget med bordtennisbolde eller bat.Søren laver en beskrivelse af klubben, som SW skal
bruge i forbindelse med sponsorjagten. Vi skal også i gang med indsamling af medlemsoplysninger, hvor
medlemmerne vælger størrelserne, som snart kan ses og prøves i klubben. Her skriver medlemmerne også det
navn de ønsker på deres trøje.

Når tøjet er modtaget, skal der tages billeder af hele klubben iført sættet og sendes til SW. Vi skal ligeledes lave
opslag på de sociale medier, hvor SW skal tagges.

Der bliver lavet en klubshop, hvor der kan bestilles andet tøj og merchandise i samme design som spillertøjet.
Det vil være for medlemmernes egen regning. Det vil også være muligt, at vi kan bede dem lave en særlig
T-shirt til Ribe stævnet, så vi kan udlevere en til hver deltager. Dette kan naturligvis gøres gratis.

Deadline er den 18. september for modtagelse hos os.
Søren bestiller prøvepakke onsdag den 21.

2 Ajourføre medlemskartotek Knud udsender mail til medlemmerne for at finde ud af, hvem der vil være med i sæsonen 2024-25.
Der skal laves en folder om klubben. Henrik laver et udkast inkl. plakat samt en RollUp. QR-kode til både
hjemmesiden og facebook.
Søren trækker en liste til alle bestyrelsesmedlemmer.
Det kunne være godt, hvis man kunne tilmelde sig i klublokalet. Søren finder en teknisk løsning.

3 Holdturnering Senior Sidste tilmelding 9, september. Der er opstart i ugerne 39 & 40. Der er ikke kommet nogle datoer på 60+
Knud sender mail til medlemmerne, om de vil være med på et hold. Knud indkalder til et spillermøde og samler
puslespillet efterfølgende.

4 Ribestævne 2025 Afholdes lørdag den 4. & søndag den 5. januar 2025. Knud indkalder til et opstartsmøde i udvalget.
Søren undersøger, om det er en mulighed, at der kan laves SW-trøjer til alle ca. 850 mand (80 hjælpere og 20 i



stævneledelsen). SW spørges om de vil stå for udleveringen og lave reklame for SW.
Hvor lang tid skal SW bruge på at lave trøjer? Kan han administrere hele processen?

5 Skolebordtennis Riberhus og Ansgarskolen vil gerne deltage i skolebordtennis. De vil gerne have det med undervisning fra vores
side. Det har vi ikke mulighed for. Vi vil hellere satse på SFO-turneringerne. Knud skriver til dem.

6 Sociale arrangementer Opstart, julearrangement. Mulighederne er mange. Det skal gerne være fællesarrangementer for alle i klubben,
så det sociale kan styrkes. Nye robotter bliver et socialtarrangement.

7 Nye robotter - intro Knud har bestilt robotter med tilbehør. Hans kommer onsdag den 18. september, hvor han stiller den op og alle
kan prøve den. Han har mulighed for at tage øvrigt udstyr med, hvis man ønsker det. Medlemmerne skal selv
tage kontakt til Hans, hvis de ønsker noget.

8 Eckernförde - Tilskud fra klubben? 12. & 13. oktober er der holdstævne. Det har tidligere været et “selvbetalerstævne”. Det er et godt stævne, som
vi gerne vil have flere med til. Klubben vil gerne betale tilmeldingsgebyret. Tilmelding til Knud.

9 Stævnetilbud - Hvilke skal til udbyde Vi vil gerne tilbyde så mange stævner som muligt. Vi lægger dem i kalenderen på hjemmesiden, og Henrik
sender mail ud til både ungdom og seniorer.

10 Ungdomsstævne 17. november er der ungdomsstævne i Ribe. Tinglev, Billund og Esbjerg er også arrangør.

11 BTDK Strategiworkshop (Henrik) Der bliver tre dage med online workshop. Knud følger med en / nogle af dagene.

12 Tilskudsmuligheder til endagsture (Henrik) Esbjerg Kommune kan muligvis give tilskud til nogle ture. Henrik undersøger det.

13 Mål 2024/25 Vores målsætning for 2023-24 var medlemmer - fastholdelser og nye medlemmer.
Der blev spillet nogle bolde i luften. Det skal alle bestyrelsesmedlemmer tænke over til næste gang.

14 Evt. Vi skal have et møde med Klaus i forhold til flytning og aflysning af træningsaftner.
Der ønskes nye bordnumre til 99 borde.
27. & 28. september bliver der ungdomssamling i Esbjerg. Det vil klubben gerne betale.
Mandagstræning vil Claus og Henrik gerne afholde sjov og spas for ungdomsspillere. Det er ikke decideret
træning, men muligheden kunne være der.
Knud har været til møde med DTBK. Ledergrupperne vedr. vækstteam mv. er Mogens Olesen blevet en del af.
De giver det endnu en chance. Hvis det ikke giver noget, så vil BTDK finde på noget andet.
Kultur og fritidspuljen i Esbjerg Kommune er åben. Vi vil gerne søge om otte nye borde til den daglige træning.
Knud søger om det.
Norlys er også et godt sted at søge.
Container til opbevaring arbejder Thomas på.



Klublokalet - Vi ønsker et vindue. Både i forhold til lys og evakuering. Der er huller i loftet i Multisalen, som vi vil
have lavet. Det er farligt for brugerne og ikke godt for bygningen. Knud tager fat Fritidscenteret.
I forhold til et beløb til hver af de tre afdelinger, så giver klubben en pulje penge til noget socialt i afdelingen. Det
bliver gjort på samme måde som sidste sæson.
Der skal arrangeres en arbejdsdag. Gerne inden 60+ stævnet. Thomas og Knud finder en dag.


